
Commissies 2023-2024 

Hierbij een korte weergave van alle zaken die rondom de commissies gebeurd zijn. Deze commissies 

bestaan uit meerdere mensen met daarbij ook een afgevaardigde vanuit het bestuur.  

PR-Commissie/ Bestuur 

Deze commissie houdt zich bezig met de interne en externe communicatie via o.a. de website en 

andere sociale media. Onze webmaster, Rik v.d. Brink, probeert onze website steeds te verbeteren en 

vernieuwen. Daarnaast maken we steeds meer gebruik van facebook, Instagram en Tiktok. Het is wel 

belangrijk dat we gevoed worden met nieuwe informatie. 

Verder hebben we in samenwerking met de sponsorcommissie onze 3e presentatiegids uitgebracht. 

Iets waar we heel trots op zijn en dat inmiddels een jaarlijks terugkerend magazine is geworden. 

Onze uitstraling naar buiten toe is voor ons heel belangrijk, vandaar dat wij nog steeds zoeken naar 

mensen die deel willen nemen in de PR-commissie. Mensen die dit leuk vinden, communicatief sterk 

en creatief zijn. 

Sponsorcommissie/ Marco v.d. Brink – Berry van Kruistum 

Deze commissie heeft de afgelopen jaren niet stilgezeten en dat was afgelopen jaar niet anders. Naast 

de verkoop van reclameborden en spandoeken zijn deze uitgebreid met reclame vlaggen. Zo komt het 

steeds voller te staan rondom het veld. Ze moeten nu dus plannen maken voor andere alternatieven. 

Meer leden veroorzaakt vaak meer teams. Gelukkig heeft de commissie hier goed het oog op en 

worden de teams altijd weer voorzien van een nieuwe shirtsponsor. 

De commissie heeft afgelopen jaar diverse gesprekken gehouden met sponsoren over het eventueel 

verlengen van contracten, dit was erg succesvol en daar gaan ze dan ook mee verder. 

Kantinecommissie/ Erik Koogje – Gerdo Brons 

De kantine heeft zoals bij vele verenigingen een hele belangrijke functie. Naast dat het je grootste bron 

van inkomsten is, vormt het ook een sociale functie. Mensen die bijeenkomen voor een praatje of 

simpelweg het aanmoedigen van je favoriete team en club. 

We proberen dan ook hier goed mee om te gaan. Groen en duurzaam waar het kan, een gezond en 

betaalbaar assortiment. En goede vrijwilligers achter de bar en in de keuken.  

Dat laatste blijft toch nog altijd een uitdaging, helaas zitten er best wel enkele gaten in de bezetting 

hiervan. Bedenk eens voor jezelf of je het leuk lijkt om ook eens achter de bar te staan of mensen te 

voorzien van een snack. Een keer helpen maakt al een verschil uit voor het compleet maken van het 

rooster.  

We blijven continue bezig om de kwaliteit hoog te houden en de sfeer te verbeteren. Een upgrade van 

de kantine hoort zeker thuis in deze plannen.  

  

 



Jeugdcommissie/ Arnand van Norel 

We zijn het seizoen begonnen met de volgende elftallen JO09, JO10, JO11, MO11, JO14, MO15 en 

JO17. Iedereen was voorzien van de nodige begeleiding en klaar om er een geweldig seizoen van te 

maken. De elftallen t/m de JO12 hebben wederom te maken met het 4 fase voetbal, korte competities 

om te zorgen voor gelijkwaardiger niveau en dus meer spelvreugde.  

We hebben in de loop van de fasen meerdere teams gehad die kampioen werden of naar een hogere 

klasse zijn gegaan. Kortom de sportieve prestaties waren hoog. 

Gelukkig zien we nog steeds een stroom aan nieuwe leden binnenkomen. Hopelijk kunnen volgend 

jaar vanuit de bambino al beginnen met een JO07 en of JO08. 

Verder was ons jeugdkamp in Hellendoorn zoals altijd weer een leuk evenement voor onze kids.  

In de winterstop hebben we weer deelgenomen aan het Driedorpen Zaalvoetbaltoernooi in Barneveld. 

En we gingen daar met de overwinning naar huis, dat was een indicatie dat we de goede weg in zijn 

geslagen met de jeugd. 

We zijn dit jaar ook aanwezig geweest bij de Dodenherdenking, enkele jeugdleden hebben daar een 

krans gelegd namens de club. 

Hopelijk kunnen we de ingeslagen weg verder ingaan en zorgen dat de jeugd veel plezier heeft in het 

spelletje en dat, dat mag leiden tot mooie prestaties. 

 

Activiteitencommissie/ Erik Koogje - Gerdo Brons 

In september starten de kaartavonden op de vooraf bekende datums. Een keer per maand op de 

donderdagavond. Goed bezocht geweest het hele jaar en waren ook gezellig fanatiek. Kortom voor 

herhaling vatbaar. Ook het darten werd goed bezocht. 

In oktober hielden we weer een geslaagd Oktoberfest en deze werd in april overgedaan in het thema 

Tropical. Beide avonden waren supergezellig. 

Sinterklaas is nog op bezoek geweest bij de bambino’ s en jeugd tot 9 jaar. De jeugd is ook weer de 

straat opgegaan voor de jaarlijkse oliebollen verkoop. Heerlijk vers waren ze! 

 

Accommodatie commissie/ Leo Rap 

Ik geloof dat wij als leden niet mogen klagen over onze accommodatie. Alles ziet er strak en verzorgt 

uit. Er komen jaarlijks steeds weer upgrades bij. Zo worden zaken verbetert waar nodig en gezorgd dat 

wat goed is ook zo blijft. Dat laatste is in de goede handen van de VMP, maar dat kunnen ze niet zonder 

jullie hulp. Het simpel opruimen van rotzooi, sluiten van deuren en terugzetten van doeltjes en andere 

spullen na gebruik helpt daar enorm bij. 

Helaas was onze klusjesdag op 29 juni 2024 niet druk bezocht. Maar dat mocht de sfeer niet drukken. 



Kortom wij als commissie zullen continue doorgaan met de verbetering en verdere ontwikkeling van 

onze accommodatie. Groen, duurzaam en sfeer verhogend zijn hierbij de speerpunten. Samen gaan 

we dat voor elkaar maken. Vele handen maken ligt werk. 

Technische commissie/ Escher van Norel 

Deze commissie heeft zijn focus op voetbaltechnisch gebied. De selectie op orde houden, zorgen dat 

het niveau van de jeugd omhooggaat in samenwerking met hoofd jeugdopleiding. Daarnaast het vullen 

van de andere elftallen en zorgen voor de juiste begeleiding. Dat zijn zomaar enkele taken waar zij zich 

mee bezig houden. 

Met het kampioenschap van het eerste en hoge klassering van het derde kan deze commissie tevreden 

zijn over het afgelopen jaar. 

 

 

Tot zover een korte terugblik op de zaken die onze commissies het afgelopen jaar gedaan of 

bewerkstelligd hebben. 

 


